
SRL KENTTÄKOMITEAN KOKOUS    2/2025 

 
PÖYTÄKIRJA 

  
Aika:   Sunnuntai 9.3.2025 klo 19.00     

Paikka:  Teams 

 

 

Läsnä:   

  Hillevi Huttunen  

  Laura Nieminen 

  Linda Immonen 

  Kalle Nykänen 

  Heli Lehto 

  Maria Rikala 

  Jonna Salkinoja  

 
  Mette Samuli HUJO 

  Petri Tolmunen NSO 

  Jutta Koivula SRL 

  Soile Kosonen APU 

Poissa: 
  Aki Karhapää SRL:n hallitus 

 

 

1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Hillevi Huttunen avasi kokouksen klo 19.04 

 

2. Esityslista 

  Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

3. Talous 

 

  Hillevi esitteli vuoden 2025 budjetin, jossa käsiteltiin koko budjettia ja   

  kilpailujärjestäjien tukia.  

 

  Jutta Koivula selvittää viime vuoden palkintokulujen toteutuman. 

 

  Pyritään aikaistamaan seuraaville vuosille budjettilaskelman tekemistä. 

 

  Kisajärjestäjien tuet, neljä hakemusta jätettiin määräaikaan mennessä: 

Suonenjoen Vasama Riders 

Keravan Ratsastusseura 

Lempäälän Ratsastusseura/Tampereen Ratsastusseura   

Ratsastusseura Skara/Skara Eventing  

 

Hakeneille myönnetään 2* järjestämistukea 2500€/hakija. Lisäksi Ypäjän 

Hevosopistolle maksetaan Senioreiden SM-kilpailuiden järjestämistukea 2000€. 

Kaikkien SM-kilpailuiden osalta korvataan myös TPJ ja TA kulut. 

  Tuet maksetaan kulukorvauskuitteja vastaan. 



 

  Linda jääväsi itsensä kisatukiasioiden päätöksissä. 

   

 

4. Kilpailut 

  -PANDA Candy Cup 

PANDA on pääsponsori vuonna 2025. Tavoitteena saada 50 uutta poniratsukkoa 

valmennusten piiriin ja lisätä lajin turvallisuutta. Liitto on hyväksynyt Candy Cupin 

säännöt. Maaliskuun aikana sovitaan vielä tapahtumapaikat ja valmentajat 

 

  -Avant-sarjakilpailu 

  Kilpailu on hyväksytty liiton sarjakilpailuksi sääntöineen. 

  Kuusi osakilpailua + finaali, joka järjestetään seurakilpailuna tasolla 90cm. Kilpailu 

  on avoin lämminverisille 5-6- vuotiaat ja Suomenhevosille 5-7-vuotiaat sekä poni ja 

  junioriratsukoille on omat kategoriat. 

 

5. Koulutus 

Taitotuomarilisenssikoulutus suunnitellaan järjestettäväksi Lempäälän 18.6 

kilpailuiden yhteydessä. Maria on yhteydessä Tuijan kanssa ja tekee koulutuksesta 

ilmoituksen liitolle.  

 

Laitetaan haku auki uusille toimihenkilöille. Tehdään julkaisu someen ja liiton 

sivuille, jossa kerrotaan toimihenkilön tehtävistä ja mitä tulee olla taustalla, jotta voi 

hakea. Suunnitellaan koulutuspolku hakijoiden mukaan, Hillevi ja Maria tästä 

vastuussa. 

 

6. Muut asiat 

  Käytiin läpi Niinisalon tilannetta; Niinisalon maastoesterata ei ole enää käytettävissä 

  syyskuun jälkeen, koska Puolustusvoimat ja Metsähallitus ovat ilmoittaneet, että  

  alueen käyttö loppuu.  

  Metsähallitus on tarjoutunut auttamaan uuden paikan löytämisessä maastoesteradalle. 

  Vuosi 2026 tulee olemaan, joka tapauksessa jonkunlainen” välivuosi”. 

 

 

7. Seuraava kokous 

  Seuraavan kokouksen ajankohta 27.4.2025 klo 19.00. 

  Candy Cupista tulee sitä ennen tietoa teamstyötilaan. 

 

  Puheenjohtaja Hillevi Huttunen päätti kokouksen klo 19.50. 


